

Captions in English and German to press release: Webasto offers thermo systems for all vehicles

Cool Top Trail 28V ©Webasto_Group

English:

Fitted with a new variable speed compressor, the Webasto roof-top air conditioners Cool Top Trail 28V and Cool Top Trail 36V consume less electricity and work with little noise.

German:

Dank eines variablen Kompressors verbrauchen die Aufdachklimaanlagen Cool Top Trail 28V und Cool Top Trail 36V von Webasto weniger Strom und arbeiten geräuscharm.

Thermomanagement in E-RV_EN ©Webasto_Group

English:

Heating and cooling expert Webasto showcases an integrated overall solution for touring EVs. This also includes heating and cooling of the traction battery so the EV can achieve its maximum range and lifespan.

Thermomanagement in E-RV_DE ©Webasto_Group

German:

Thermo-Experte Webasto bietet eine integrierte Gesamtlösung für das Heizen und Kühlen von E-Reisemobilen, inklusive Klimatisierung der Antriebsbatterie für maximale Reichweite und Lebensdauer. Das System wird zentral gesteuert und verringert so Platzbedarf, Gewicht und Wartungsaufwand.

Heating_Webasto_RangePlus_Illu_©Webasto_Group

English:

Range extension from Webasto for electric camper vans: A retrofittable air heater plus tank heats the interior of the vehicle so that the traction battery can ensure the maximum range of the vehicle.

German:

Reichweitenverlängerung von Webasto für elektrische Camper Vans: Eine nachrüstbare Luftheizung zuzüglich Tank erwärmt das Fahrzeuginnere, sodass die Antriebsbatterie für die maximale Reichweite des Fahrzeugs sorgen kann.